
 
REFERAT FRA MEDLEMSKOMITE ROTARY 

 
Tid: 10.03.08 kl 1900 
 
Sted: Terje Karlsen 
 
Tilstede: Terje Karlsen, Jon Petter Helgestad og Espen Andresen(NL) 
 
Terje stilte på kort varsel med ”lokaler” for møtet og vi ble tatt godt i mot med varme vafler 
og kaffe. 
 
Etter litt ”småprat” gikk vi over til kveldens program. Vi diskuterte våre oppgaver inn i den 
nye komitestrukturen, og følgende punkter ble berørt: 
 

• Diskusjon rundt et ”riktig”antall aktive medlemmer. Vi mente her at et antall på rundt 
50 var fornuftig. Dagens antall medlemmer er litt for lavt. 

• Fokusere på faddernes oppgave både under fadderperioden og tiden etterpå. Hva kan 
gjøres bedre? Lage en ”mal” som vi kan ta en bruk når vi skal ta opp nye medlemmer. 
Mange nye medlemmer kan lett føle seg litt ”forlatt” på møtene. 

• Flerkulturell deltakelse er viktig. Vi har nå et forslag til et nytt medlem med denne 
bakgrunnen. Kanskje det er god start med mulighet for å kunne få med flere? 

• Av forslag til program så etterlyser vi flere spiseaftener. Vi tenkte på torskeaften, vin 
og ost. Tilberede maten sammen? Trenger da et stort kjøkken. Hva med leie av 
kjøkkenet til Holmestrand videregående skole en kveld. Sven H er en stor resurs på 
mange områder og spesielt på mat! 

• Et annet programforslag var: ”Jernbane/byutvikling i Holmestrand”. Ønsker da 
representanter fra: planavdelingen i kommunen, Jernbaneverket, gårdeiere/butikkeiere, 
konsulentselskapet SPIR mfl. Viktig med en riktig tidspunkt for avvikling av møtet.  

 
 
Etter å ha arbeidet oss dypt konsentrert igjennom programmet, ble vi ”vekket” av Nina som 
kom hjem. Vi ble da fortalt at det luktet SVIDD på kjøkkenet!! Etter en sjekk av vaffeljernet 
ble det funnet en vaffel som var blitt stekt i nærmere 1,5 time!! 
(Det må være et godt balansert ventilasjonssystem i det huset!) 
 
 
Tusen takk for en hyggelig kveld! 
 

Espen Andresen (NL) 
 

Referent 
Holmestrand 13.03.08 

 


